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ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 04.03.2024 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO  
Jašek Ondřej, Mgr. – místopředseda MO 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO - online 
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Kocián Tomáš – pokladník MO  

Václav Liška (dozorčí komise) 
 
 
 
 
 
 

PROGRAM BŘEZNOVÉ SCHŮZE 
 

Schůzi zahájil předseda MO, Ing. Pavel Kocián s tím, že shrnul přípravy na Výroční členskou schůzi, která 
proběhne v sobotu 23.03.2024, od 09:00 hod, v prostorech "Sušáku" VMP Rožnov.. Byly kontrolovány 
připravené výstupy, případně mají být dodány předsedovi MO do pátku 08.03.2024, aby je stihl zahrnout do 
připravované prezentace na VČS. 
 
Zprávu hospodáře připraví Ing. Martin Holčák, Zprávu o stavu čistoty vod a životního prostředí, pan Václav 
Liška, Zprávu o práci mládežnických kroužků, pan Martin Sosnowski, Zprávu o činnosti rybářské stráže + 
informace o změnách BPVRP – hlavně změny v zapisování ponechaných ryb – Mgr. et Bc.Lumír Mazan, 
Zprávu dozorčí komise přednese předseda, pan Václav Liška. Zbylé informace přednese předseda a jednatel.  
 
Jednatel MO, Mgr. Zdeněk Cvikl pošle přehled úlovku našich členů hospodáři MO, a připraví návrh 
významných bodů, které by měly být součástí usnesení z VČS – hlavně bod, týkající se změny termínu 
povoleného lovu přívlačí na revíru mimo nádrž u Macečků na Horní Bečvě. 
 
Jednatel dále informoval, že byla připravena darovací smlouva na dotaci na zarybnění ve výši 10 000 Kč, 
kterou poskytl pan Zich. Dotace bude použita na zarybnění v rámci dětských rybářských závodů, které mají 
proběhnout v sobotu 6.dubna 2024 v areálu Mlýnské doliny, VMP v Rožnově pod Radhoštěm. 
 
Jednatel poděkoval panu Z.Rárovi, že se podílel na zpřístupnění prostor rybářské Boudy za účelem 
zprovoznění internetové přípojky, kterou zajistila firma HVFree.net,  cena přípojky byla cca 1850 Kč + 1650 Kč 
wifirouter + kabeláž, měsíční poplatky budou 350 Kč. 
 
Jednatel dále zmínil, že je již vydáno cca 222 mimopstruhových povolenek, 120 pstruhových a asi 50 ks 
jihomoravských povolenek. 
 
Hospodářský odbor začal s odlovy na chovných potocích, v sobotu 02. a neděli 03.03.2024 proběhly odlovy 
v Zubří, kde bylo z Hodorfského potoka odloveno cca 687 ks pstruha obecného potočního (P2), který byl 
vysazen do toku Rožnovské Bečvy. 
 
Zástupce hospodáře, pan Roman Zuzaňák zmínil, že nastal problém se zajištěním přepravy ryb a dalšího 
materiálu při hospodářských zásazích. Několik let se využívalo soukromé auto -  transportní dodávka Iveco 
jednoho člena MO, která již bohužel dosloužila, a nebude ji možno dále využívat. Předseda MO dal 



hospodářskému odboru úkol, zjistit možnosti, jak tuto situaci vyřešit – zda je efektivní zakoupit auto pro MO, 
nebo je nějaká možnost si auto pravidelně někde vypůjčovat. 
 
Výbor MO bere na vědomí: 

1) Pokračování v přesunu dat do systému RIS a jeho postupné využívání – přidělení přístupových údajů členům 
výboru MO 

 
Výbor MO schvaluje: 

1) Využití dotace od pana Zicha na zarybnění dětských závodů v dubnu 2024. 

 
Výbor MO ukládá: 

1) Jednatel odešle soupis úlovku členů MO Rožnov hospodáři – před VČS 
2) Jednatel připraví návrh usnesení z VČS, kde by se měl projednat hlavně bod týkající se změny lovu přívlačí na 

pstruhových revírech i po 31.08., návrh je, že by platil pouze na nádrži u Macečků na Horní Bečvě. 
3) Hospodářský odbor zjistí možnosti zakoupení auto pro hospodářskou činnost MO Rožnov, případně možnosti 

pravidelných výpůjček auta. 
 

 
 

Zápis zapsal 04.03.2024, místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek 
 
 
 


